



ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告 (27A)
有關午膳安排注意事項(中五級)

各位親愛的家長：

根據本校於 9 月 20 日發出有關全日面授課堂之通告，並遵從教育局指引，本校將會向校董會及教育局申請中五級恢復全日面授課堂，並擬定於 10 月 11 日(星期一)開始。有見及此，本校於午膳將有以下安排：

I. 有關午膳訂購相關資訊

- a. 於 2021/22 學年開始，本校之新午膳供應商為維他天地服務有限公司，每個飯盒訂價為港幣 21 元。
敬請有意訂購飯盒之學生回覆本電子通告，並用以下方法交齊所需午膳費用。
- b. 繳費方法：
 1. 於維他天地食物部以現金或八達通繳款；
 2. 銀行入數 [中國銀行(香港)，戶口名稱：維他天地服務有限公司]；
 3. 支票 (抬頭請寫「維他天地服務有限公司」；期票恕不接受)

II. 留校午膳

為方便下午之課堂安排，學生需留校用膳：

- a. 家長可選擇以下一項選項：
 1. 學生自備午膳
自備午膳者必須用保溫飯壺盛載食物，並以健康為原則。溫度必須保持於 63°C 或以上。如溫度不合標準，學生有任何因午膳問題而感不適，家長須明白其責任，並作出跟進和改善。
 2. 訂購午膳供應商午膳。
註：因疫情關係，本校不建議家長送飯到校給子女，以減少人流聚集。若情況許可，學校會再另行通知。

續後頁...

- b. 午飯時間所有學生必須於課室內用膳，每個學生會預先給予防疫隔板，需自行保管及清潔。建議學生標記自己的名字在隔板上作記認。如學生未有跟從以上指引或遇有違規行為，本校將會依規處理。
- c. 本校將安排每月繳交膳費，如家長有任何特別困難，請來函通知學校及附註證明文件交給班主任，以作協調。

III. 退飯安排

如學生請假缺席，家長必須在上午 9:00 前致電 59737950 聯絡維他天地服務有限公司，替該學生辦理退款手續。

如有任何其他查詢，可致電 2372 0033 與本校校務處聯絡。

祝
主恩滿溢

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長
徐潮妹謹啟

二零二一年九月三十日

回條

有關午膳安排注意事項(中五級)

敬覆者：

本人已細閱家長通告(27A)之內容，並申請

學生自備午膳（連家長信）或

訂購本校午膳。

此覆
基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長

學生姓名：_____

學生班別：_____ () _____

家長姓名：_____

家長簽署：_____

簽署日期：_____

Telephone: 2372-0033
Fax: 2372-0055
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,
Kwun Tong, Kowloon,
Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021 - 2022 Circular to Parents (27A)
Matters on Students' Lunch Arrangements (S5)

30 September 2021

Dearest Parents,

With reference to the recent school circular issued on 20 September 2021, and taken reference from the EDB, we will seek SMC and EDB approval for whole-day face-to-face classes, which planned to commence on 11 October (Monday). In view of this, the lunch arrangements in our school are as follows:

I The related information of lunch arrangements

- a. Starting from school year 2021/22, the catering service provider has been taken up by 'Vitaland Services Limited'. Each lunchbox costs HKD\$21.
Should there be any student interested in ordering lunchboxes, please reply and sign this e-circular and note the payment methods as listed below.
- b. Payment methods:
 1. Bank account transfer to [Bank of China (Hong Kong); Name of Account: 'Vitaland Services Limited'
 2. Crossed cheque (Made payable to 'Vitaland Services Limited'; post-dated cheque will not be accepted)
 3. Pay by cash at any 7-ELEVEN convenience store

II. Staying at School for Lunch

For the convenience of afternoon class arrangements, students are required to stay school for lunch

- a. Parents can make lunch arrangement for their child by one of the following options:
 1. Students bring their own lunch box:
The food must be put in an insulated rice pot and the temperature is kept at 63°C or above. If the student feels sick after the lunch because the temperature is not up to the standard, parents should understand that it is their responsibility to follow up.
 2. To order lunch box from our catering service provider
Remark: In view of the current situation of COVID-19, parents are not recommended to bring lunchbox for their child so as to avoid gathering at the school entrance. The school will review the latest announcement from the EDB and give parents further notification.

P.T.O.

- b. All students must stay at their classrooms for lunch and each of them will be given a U-shaped anti-epidemic barrier, which should be kept carefully and cleaned by students themselves. They are suggested to clearly label their name on the barrier. If any student does not follow teacher's instructions or violates school rules, he/she will be penalized.
- c. To ease the administrative work, catering service provider will request a one-off payment for each month. If parents have any special difficulties, they should write to inform the school with relevant documents attached and send them to Form Teacher to follow up.

III. Arrangements for the Cancellation of Lunch Box Ordered

If a student is absent, parents must give a call to 'Vitaland Services Limited' at 59737950 before 9:00 a.m. to cancel the lunch box.

Should you have any enquiries, please contact the General Office at 2372 0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui
Principal
ECF Saint Too Canaan College

Reply Slip

Matters on Students' Lunch Arrangements (S5)

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of Circular to Parents (27A) regarding the lunch arrangements for S5 students and I apply for:

- bringing their own lunch (include a parent's letter) or
- placing order for lunch in the school.

Please put a tick '✓' in the appropriate box .

Parent's Signature: _____ Student's Name: _____
Parent's Name: _____ Class: _____ ()
Date: _____